
nieuws

Chinese plannen voor groot biobedrijf in
Turnhout
nieuws

Burgemeester Marcel Hendrickx verbleef de voorbije dagen in China om te overleggen
met een bedrijfsleider die in Turnhout een biobedrijf wil opstarten. Het project zou maar
liefst 300 jobs opleveren. Nog deze zomer zou een vennootschap opgericht worden. "Het
gaat om een bedrijf gespecialiseerd in de biologische teelt van groenten en in machines die
daarvoor nodig zijn", zegt Hendrickx. De Chinees in kwestie heeft nu al een bedrijf in
Denemarken, maar zou nog een bedrijf willen dat zich op de West-Europese markt kan
richten.
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Burgemeester Marcel Hendrickx verbleef de voorbije dagen in China om te overleggen met een
bedrijfsleider die in Turnhout een biobedrijf wil opstarten. Het project zou maar liefst 300 jobs
opleveren. Nog deze zomer zou een vennootschap opgericht worden.
Normaal gezien was er een uitgebreide stedelijke delegatie van 15 tot 25 mei naar Turnhout
getrokken, maar de reis werd afgelast door de aardbevingen in China, waarbij tienduizenden mensen
omkwamen. Marcel Hendrickx reisde wel naar China. Hij had er een gesprek met de bedrijfsleider
die in het Turnhoutse een bedrijf wil opstarten. "Het gaat om een bedrijf gespecialiseerd in de
biologische teelt van groenten en in machines die daarvoor nodig zijn", zegt Marcel Hendrickx.
"Na die gesprekken heb ik het gevoel dat hij het echt wel ernstig meent. Hij komt volgende week
naar hier om samen met een advocaat de oprichting van een vennootschap te bespreken. Die zou dan
nog voor augustus een feit zijn. Het ziet er allemaal erg veelbelovend uit, maar absoluut zeker is het
hele plan dus nog niet", houdt Hendrickx een slag om de arm.
De Chinese bedrijfsleider heeft nu al een bedrijf in Denemarken. "Maar hij wil nog een bedrijf dat
zich dan vooral op de West-Europese markt kan richten", zegt Hendrickx. "Het gaat enerzijds om de
import van biologische groenten uit China en Denemarken. Een voorbeeld zijn de steeltjes van look
die in een streek in China veelvuldig gebruikt worden als groenten. Hier kennen we dat niet, maar
het is echt lekker. Daarnaast wil hij hier ook gaan produceren. Het andere luik van zijn activiteiten
omvat de export van bioreinigingsproducten. Daarvoor zijn al de nodige contacten gelegd met een
bedrijf uit de regio hier".
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Maar de Chinese bedrijfsleider heeft nog meer plannen. "Hij wil ook machines voor biologische teelt
die nu in China gemaakt worden, in Europa op de markt brengen. Het gaat om machines voor de
kweek, maar ook om kleinschalige windturbines voor bijvoorbeeld eengezinswoningen". Vooral op
vlak van de biologische teelt, lijkt de Chinese bedrijfsleider een concurrent te worden voor onze
bioboeren. "Dat is zo, maar dat is nu eenmaal de vrije markteconomie. Concurrentie heb je altijd en
overal". Feit is in elk geval dat de vraag naar bio in ons land veel groter is dan de productie. Zo'n 40
procent moet op dit ogenblik ingevoerd worden.(KS)
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